2025年臺灣獎學金及華語文獎學金新生歡迎會(只限外交部及教育部獎學金6個月或以上的受獎生)

Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients Welcome Party (Only For MOFA and HES Scholarship recipients whose awarding period lasts 6 months or more starting from September)

◎中語組參加名單CLD List for the welcome party

序號	2025秋班級	CLD學號	受獎期間	受獎月份數	獎別
No	2025 Fall Class	CLD Student's ID	Awarded Period	Awarded months	Scholarship Type
1	A01	2403005	2025/8 至2030/6	12	外(臺) MOFA
2	A01	2503072	2025/8 至2028/6	12	外(臺) MOFA
3	A12	2503082	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
4	A12	2503213	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
5	A13	2502035	2025/9 至2026/8	12	教(華) HES
6	A13	2503212	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
7	B01	2503066	2025/9 至2026/8	12	教(華) HES
8	B01	2503084	2025/9 至2026/5	9	教(華) HES
9	B02	2503027	2025/9 至2026/5	9	教(華) HES
10	B02	2503133	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
11	B03	2503349	2025/8 至2030/6	12	外(臺) MOFA
12	B04	2503106	2025/9 至2026/5	9	教(華) HES
13	B04	2503189	2025/9 至2026/5	9	教(華) HES
14	B09	2503119	2025/9 至2026/8	12	教(華) HES
15	B09	2503141	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
16	B12	2503095	2025/9 至2026/8	12	教(華) HES
17	B13	2503140	2025/9 至2026/2	6	教(華) HES
18	B17	2503130	2025/9 至2026/8	12	教(華) HES
19	C01	2503021	2025/8 至2030/6	12	外(臺) MOFA
20	C01	2503026	2025/8 至2030/6	12	外(臺) MOFA

*註:外交部獎學金生規定要參加歡迎會,不必另外報名。

PS. MOFA Scholarship recipients are required to participate the party and do not need to register it.

親愛的外交部及教育部獎學金受獎生,您好:

★1. 您已完成此次歡迎會報名:

在此提醒您,請留意獎學金辦公室將於活動前寄發提醒信及報到 QR code 到參加者電子信箱,若活動 3 天前(10/15)仍未收到,請洽本組辦公室確認。

★2.活動交通提醒:

参加者會乘坐巴士一同前往活動會場,請務必於 <u>10/20(一)中午 12:30</u>在<u>語文中心</u> 大門集合,12:45 準時出發,逾時不候。

3.本次活動採實名制:

請務必準時於現場完成報到手續。未完成報名而於當日臨時出席者,將無法入場。當天下午參加說明會的受獎生,將不會計入缺席。

★注意:未出席歡送會,亦未上課者,則視同缺席。

- 4.活動當天不提供午餐。活動結束後將就地解散,學生可自行返家。
- 5. 2025 臺灣獎學金及華語文獎學金新生說明暨歡迎會將於 10/20(一)下午 13:00-16:30 在財團法人張榮發基金會舉辦。(地址:臺北市中正區中山南路 11 號)。
- 6.歡迎會活動內容及交通地圖如下:

Dear MOFA and HES Scholarship recipients,

★1. You've registered for the Scholarship Welcome Party.

This is to remind you to keep an eye on the email which will be sent by the Scholarship Office before the party. In that email, you will have the QR code for your checking-in on the day. If you do not receive the email 3 days before the party (10/15), please let us know.

★2. Event Transportation Reminder.

Participants will be taking a bus to the event venue.

Please arrive at <u>the main entrance of the Language Center</u> by <u>12:30 PM</u> on October 10th (MON).

The bus will depart promptly at 12:45 PM, and will NOT wait for latecomers.

- 3. Please arrive and sign in on time. Those without registration cannot participate in the event. Students who attend the Welcome party, your absent hours to class will not be counted. However, those who either attend the farewell party, nor your class, your absent hours will be counted.
- 4. Lunch will <u>NOT</u> be provided on the orientation. You are free to leave after the event ends.
- 5. 2025 Taiwan Scholarship and Huayu Enrichment Scholarship Recipients' Orientation and Welcome Party Program is from 13:00 to 16:30 on 10/20 (MON). The party location: Chang Yung-Fa Foundation (No. 11, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei)
- 6. The flow of the farewell party with access information to the venue is as followed:

◎活動流程(暫定)

Flow and access information to the Orientation and Welcome Party (Tentative):

Time	Section						
13:00- 13:40		報到	Students' Registration	1st Floor			
	說明會	教育部臺獎	MOE Taiwan Scholarship	803 (8F)			
13:40- 14:40	Orientation	教育部華獎	MOE Huayu Enrichment Scholarship	602 (6F)			
		外交部臺獎	MOFA Taiwan Scholarship	802 (8F)			
14:40-	所有人員移動至 B1 / 各部長官及各國大使蒞臨						
15:15	Move to B1/Welcome All Ambassadors and Officers						
15:15- 15:20	歡迎會 Welcome Party	開場表演	Opening Performance				
15:20- 15:40		貴賓致詞	Guests' Remarks				
15:40- 15:55		經驗分享	Experience Sharing by Senior Students	B1 Floor			
15:55- 16:00		表演節目	Closing Performance				
16:00- 16:30		聯誼交流及 品嚐美食	Mix & Mingle and Snacks Tasting				
16:30-		賦歸 Departure					

◎交通方式及位置 Access Map:

搭乘捷運: 淡水信義線(紅線)至「**台大醫院站」2 號出口**下車(距離會場步行時間約7分鐘左右) Take MRT: Tamsui-Xinyi Line (Red line) and get off at "National Taiwan University Hospital station", taking the Exit 2. It takes about 7 minutes to walk from the MRT Station to the venue.

財團法人張榮發基金會交通位置 CHANG YUNG FA FOUNDATION LOCATION

